
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії з питань  

паливно-енергетичного комплексу та використання надр  

 

20 березня 2023 року м. Полтава № 6 

 

 

Головуючий: Савченко Сергій Петрович – голова постійної комісії обласної ради 

з питань паливно-енергетичного комплексу та використання надр. 

 

Присутні члени постійної комісії: Олексенко Олександр Сергійович – заступник 

голови постійної комісії, Стасовський Василь Іванович – секретар постійної 

комісії, Смотрицька Людмила Олександрівна – член постійної комісії.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Бабак Віталій Анатолійович, Стройний Руслан 

Вікторович – члени постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 4 особи. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Горбач 

Микола Віталійович 

 

головний інженер Обласного комунального 

виробничого підприємства теплового 

господарства «Лубнитеплоенерго» 

 

Кропивка  

Павло Анатолійович 

директор Департаменту фінансів Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Миколайчик 

Тарас Іванович 

тимчасово виконувач обов’язків директора 

Департаменту екології та природних ресурсів 

Полтавської обласної військової адміністрації 
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Олексенко 

Олександр Сергійович 

генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства 

теплового господарства «Полтаватеплоенерго» 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Таранова 

Тетяна Анатоліївна 

 

начальник відділу з питань земельних відносин 

та надрокористування виконавчого апарату 

Полтавської обласної ради 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Представники засобів масової інформації 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, запропонував вшанувати хвилиною 

мовчання пам'ять захисників і захисниць, цивільних осіб, які загинули під час 

війни, та депутата обласної ради Попельнюха А.Ф., який був членом постійної 

комісії.   

Представив присутнім члена постійної комісії Смотрицьку Л.О. 

Запропонував взяти за основу проєкт порядку денного: 

1. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-

енергетичного комплексу та використання надр на 2023 рік. 

2. Про хід виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Полтавської області на 2022 рік в частині енергозбереження та 

енергоефективності. 

3. Про проходження опалювального сезону у Полтавській області в умовах 

дисбалансу енергетичної системи України після ворожих атак об’єктів критичної 

інфраструктури. 

4. Про стан надходжень рентної плати за користування надрами для 

видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 

бюджетів Полтавської області. 

5. Про стан надходження та використання коштів цільового фонду 

Полтавської обласної ради. 

6. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 



3 

Савченко С.П., голова постійної комісії, у зв’язку з відсутністю з поважних 

причин директора Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. запропонував: 

˗ зняти з розгляду питання № 2 порядку денного та заслухати його на 

наступному засіданні постійної комісії; 

˗ з питання № 3 порядку денного заслухати представників Полтавського 

обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» та Обласного комунального виробничого підприємства 

теплового господарства «Лубнитеплоенерго»; 

˗ прийняти порядок денний в цілому із запропонованими змінами. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому із 

запропонованими змінами. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-

енергетичного комплексу та використання надр на 2023 рік. 

2. Про проходження опалювального сезону у Полтавській області в умовах 

дисбалансу енергетичної системи України після ворожих атак об’єктів критичної 

інфраструктури. 

3. Про стан надходжень рентної плати за користування надрами для 

видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 

бюджетів Полтавської області. 

4. Про стан надходження та використання коштів цільового фонду 

Полтавської обласної ради. 

5. Різне. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи постійної комісії: 

− для виступів – до 5 хв.; 

− для пропозицій – до 3 хв.; 

− в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи постійної комісії. 

 

Перед початком розгляду питань порядку денного Савченко С.П., голова 

постійної комісії, повідомив, що відповідно до рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у 

разі наявності у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної ради 



4 

конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають 

врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про 

це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

паливно-енергетичного комплексу та використання надр на 2023 рік. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, запропонував затвердити план 

роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-енергетичного 

комплексу та використання надр на 2023 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: Лемешко О.М., перший заступник голови обласної ради, 

запропонував назву питання «Про підготовку до опалювального сезону 2023 – 

2024 років та вжиття необхідних заходів для безперебійного тепло- та 

водопостачання» доповнити словами «у тому числі реалізацію запланованих 

заходів з енергоефективності та енергозбереження». 

  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Назву питання «Про підготовку до опалювального сезону 2023 – 2024 

років та вжиття необхідних заходів для безперебійного тепло- та 

водопостачання» доповнити словами «у тому числі реалізацію запланованих 

заходів з енергоефективності та енергозбереження». 

 

2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань паливно-

енергетичного комплексу та використання надр на 2023 рік із запропонованими 

змінами. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проходження опалювального сезону у Полтавській області в 

умовах дисбалансу енергетичної системи України після ворожих атак об’єктів 

критичної інфраструктури. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, звернув увагу присутніх на 

інформацію Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації. 

 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», повідомив наступне: 
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˗ на період опалювального сезону 2022 – 2023 років діяли тарифи на 

послуги з постачання теплової енергії та гарячої води, затверджені у 2021 році, 

за цей період змінились складові тарифів на послуги опалення, збільшилися 

вартість складових тарифів на 9 відсотків; 

˗ ситуація значно ускладнилась внаслідок ворожих обстрілів 

Кременчуцької ТЕЦ та передачі її на баланс Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» (далі – ПОКВПТГ «Полтавтеплоенерго»);  

˗ відповідно до Меморандуму про взаєморозуміння щодо врегулювання 

проблемних питань у сфері постачання теплової енергії та постачання гарячої 

води в опалювальний період 2021/2022 рр. Полтавська міська рада відшкодувала 

ПОКВПТГ «Полтавтеплоенерго» кошти у сумі 90 млн грн із визначеної загальної 

суми 180 млн грн; 

˗ заборгованість ПОКВПТГ «Полтавтеплоенерго» перед НАК «Нафтогаз 

України» складає 159 млн грн; 

˗ за опалювальний період питання енергопостачання підприємства 

вирішувалися у штатному режимі, довготривалі припинення надання послуг 

відсутні, на сьогодні підприємство забезпечене генераторами для безперебійного 

постачання електроенергії. 

Відповів на запитання Чепурка О.Г. 

 

Лемешко О.М., перший заступник голови обласної ради, повідомив, що за 

наданою обласною військовою адміністрацією інформацією, рівень наповнення 

доходної частини бюджету Кременчуцької міської ради знизився, у зв’язку з цим 

постало питання невиконання зобов’язань перед ПОКВПТГ 

«Полтавтеплоенерго».  

 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, повідомив наступне: 

˗ позиція Кременчуцької міської ради: застосування тарифу на послуги з 

теплопостачання для жителів м. Кременчук на рівні, зафіксованому до 

24.02.2022 (1796,40 грн за 1 Гкал), різницю між собівартістю та пропонованим 

показником тарифу покласти на ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» з 

послідуючою компенсацією різниці в тарифах з державного бюджету; 

˗ робочою групою щодо вивчення обґрунтованості встановлених тарифів 

КП ПОР «Полтававодоканал» та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

напрацьовано два варіанти вирішення питання: перший – внесення на розгляд 

обласної ради проєкту рішення про застосування тарифу на рівні 1796,40 грн за 

1 Гкал; другий – укладення договору купівлі-продажу теплової енергії за 

тарифом, встановленим для ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», та її подальшу 

реалізацію Комунальному підприємству «Теплоенерго» Кременчуцької міської 

ради на рівні 2309 грн за 1 Гкал (при цьому реалізація теплової енергії для 

населення залишиться на рівні 1796,40 грн за 1 Гкал, різницю у вартості тарифу 

повинна відшкодувати Кременчуцька міська рада); 

˗ підготовка до опалювального періоду 2023 – 2024 років починається на 

наступний день, після закінчення попереднього опалювального періоду. 
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Звернув увагу депутатів на необхідність фінансової підтримки підприємства 

при розгляді питання щодо внесення змін до показників обласного бюджету. 

Подякував керівництву та колективу ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за 

проведену роботу щодо недопущення зриву опалювального сезону 2022 – 

2023 років.  

Горбач М.В., головний інженер Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», повідомив, що 

опалювальний сезон ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» пройшов безаварійно, на 

сьогодні підприємство забезпечене генераторами для безперебійного 

забезпечення електричною енергією.  

 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», депутат обласної ради, оголосив заяву про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді порушеного питання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, генерального директора  Полтавського 

обласного комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С., головного інженера Обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Лубнитеплоенерго» Горбача М.В. взяти до відома. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про стан надходжень рентної плати за користування надрами для 

видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 

бюджетів Полтавської області. 

 

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомив наступне: 

˗ фактичні надходження рентної плати за користування надрами для 

видобування нафти, природного газу та газового конденсату до місцевих 

бюджетів області склали 1,641 млн грн (на 27 % більше планових показників та 

на 14 % більше від сплачених у 2021 році; 

˗ відповідні находження до обласного бюджету за 2022 рік склали 

656 млн грн (на 21 % більше планових показників та на 14 % більше від 

надходжень, отриманих у 2021 році); 

˗ у січні – лютому 2023 року фактичні надходження до місцевих бюджетів 

склали 157 млн грн (на 31 % менше планових показників та на 38 % відповідного 

періоду 2021 року); 

˗ відповідні надходження до обласного бюджету склали 62,3 млн грн (на 

34 % менше планових показників та на 38 % відповідного періоду 2021 року); 
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˗ однією з причин зменшення надходжень є зменшення курсу гривні до 

долара (інформація додається). 

Відповів на запитання Стасовського В.І.  

 

Стасовський В.І., депутат обласної ради, повідомив наступне: 

˗ із 60 територіальних громад області відповідні платежі надходять лише 

до половини громад; 

˗ зарахування 5 % рентної плати за користування надрами для 

видобування нафти, природного газу та газового конденсату до бюджетів 

Полтавської області є результатом кропіткої роботи депутатів обласної ради 

минулих скликань; 

˗ після надходження відповідних коштів до місцевих бюджетів з’явилася 

можливість громад вирішувати безліч актуальних проблем соціального 

спрямування.  

Звернув увагу присутніх на різні можливості територіальних громад області 

щодо підтримки сімей загиблих воїнів.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – , не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту фінансів Полтавської 

обласної військової адміністрації Кропивки П.А. взяти до відома. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про стан надходження та використання коштів цільового фонду 

Полтавської обласної ради. 

 

Кропивка П.А., начальник Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомив наступне: 

˗ у 2022 році надходження до цільового фонду Полтавської обласної ради 

склав 2,225 млн грн за рахунок сплати коштів ТОВ «Арабський Енергетичний 

Альянс ЮЕЙ» 604,0 тис. грн, ТОВ «АРКОНА ГАЗ-ЕНЕРГІЯ» 766,0 тис. грн, 

ТОВ «Українська бурова компанія» 88,0 тис. грн, ТОВ «ГЕО ІНВЕСТ ГРУП» 

444,27 тис. грн, ТОВ «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» 312,88 тис. грн. 

˗ фактичні надходження 2023 року склали 604,0 тис. грн, сплачені 

ТОВ «Арабський Енергетичний Альянс ЮЕЙ»; 

˗ у 2022 – 2023 роках кошти цільового фонду Полтавської обласної ради 

не використовувались у зв’язку з вимогами постанови Кабінету Міністрів 

України від 09.06.2021 № 590 «Про затвердження Порядку виконання 

повноважень Державною казначейською службою в особливому режимі 

воєнного стану». 

Відповів на запитання Чепурка О.Г. щодо можливості використання цих 

коштів. 

Інформація із зазначеного питання додається. 
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Таранова Т.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 

надрокористування виконавчого апарату Полтавської обласної ради, повідомила 

наступне: 

˗ за період з 2017 року між Полтавською обласною радою, Полтавською 

обласною державною адміністрацією та підприємствами нафтогазового 

комплексу укладено 32 угоди про залучення та використання коштів на розвиток 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів 

Полтавської області; 

˗ відповідно до рекомендацій постійної комісії з питань паливно-

енергетичного комплексу та використання надр від 01.07.2021, за рішенням 

пленарного засідання п’ятої сесії Полтавської обласної ради від 06.07.2021 

№ 209 «Про внесення змін до показників обласного бюджету Полтавської 

області на 2021рік 16100000000 (код бюджету)» включено субвенцію місцевим 

бюджетам у сумі 803,2 тис. грн. З них фактично профінансовано кошти у сумі 

640,076 тис. грн, з них: 

˗ Заводській міській, Петрівсько-Роменській сільській радам по 

155,2 тис. грн; 

˗ Сергіївській сільській раді – 103,467 тис. грн; 

˗ Нехворощанській сільській раді – 100,655 тис. грн; 

˗ Драбинівській сільській раді – 100,654 тис. грн; 

˗ Білицькій селищній раді – 24,9 тис. грн. 

˗ не профінансовано зазначені кошти Сенчанській сільській раді – 

60,8 тис. грн, Лохвицькій міській раді – 51,733 тис. грн, Михайлівській сільській 

раді – 50,327 тис. грн у зв’язку з ненаданням зазначеними радами відповідних 

угод;  

˗ із загальної суми не розподілених надходжень 4 443,52 тис. грн 

підлягають перерахуванню до бюджетів сільських, селищних, міських рад 

888,704 тис. грн (20 %), що разом із не перерахованими у 2021 році коштами 

(162,86 тис. грн) складає 1 051,564 тис. грн. Із зазначеної суми коштів в розрізі 

сільських, селищних міських рад підлягають перерахуванню кошти: 

по Миргородському району 

˗ Заводській міській раді – 51 734,0 грн; 

˗ Лохвицькій міській раді – 169 098,0 грн; 

˗ Петрівсько-Роменській сільській раді – 51 734,0 грн; 

˗ Сенчанській сільській раді – 644 121,0 грн; 

˗ Сергіївській сільській раді – 34 488,0 грн; 

по Полтавському району 

˗ Михайлівській сільській раді – 50 327,0 грн.   

по Лубенському району 

˗ Чорнухинській селищній раді – 50 062,0 грн. 

Інформація із зазначеного питання додається. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, запропонував: 

1) інформацію директора Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації Кропивки П.А., начальника відділу з питань земельних 



9 

відносин та надрокористування виконавчого апарату обласної ради 

Таранової Т.А. взяти до відома; 

2) погодити пропозиції щодо перерахування до місцевих бюджетів 

Полтавської області коштів, що надійшли до цільового фонду Полтавської 

обласної ради за угодами про залучення та використання коштів на розвиток 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів 

Полтавської області; 

3) рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації: 

˗ при підготовці проєкту рішення обласної ради щодо внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік врахувати 

субвенцію місцевим бюджетам Полтавської області з цільового фонду 

Полтавської обласної ради відповідно до пропозицій; 

˗ головним розпорядником коштів визначити Департамент будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації. 

4) рекомендувати виконавчому апарату обласної ради: 

˗ проаналізувати стан виконання підприємствами нафтогазового 

комплексу угод про залучення та використання коштів на розвиток соціальної та 

інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів Полтавської області 

станом на 01.04.2023; 

˗ надіслати листи підприємствам нафтогазового комплексу, у яких, 

станом на 01.04.2023, виникла заборгованість за угодами про залучення та 

використання коштів на розвиток соціальної та інженерно-транспортної 

інфраструктури населених пунктів Полтавської області щодо сплати до 

цільового фонду Полтавської області відповідних коштів. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту фінансів Полтавської обласної 

військової адміністрації Кропивки П.А., начальника відділу з питань земельних 

відносин та надрокористування виконавчого апарату обласної ради 

Таранової Т.А. взяти до відома.  

2. Погодити пропозиції щодо перерахування до місцевих бюджетів 

Полтавської області коштів, що надійшли до цільового фонду Полтавської 

обласної ради за угодами про залучення та використання коштів на розвиток 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів 

Полтавської області. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації: 

˗ при підготовці проєкту рішення обласної ради щодо внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік врахувати 

субвенцію місцевим бюджетам Полтавської області з цільового фонду 

Полтавської обласної ради відповідно до пропозицій, що додаються на 1 аркуші; 
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˗ головним розпорядником коштів визначити Департамент будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації. 

4. Рекомендувати виконавчому апарату обласної ради: 

˗ проаналізувати стан виконання підприємствами нафтогазового 

комплексу угод про залучення та використання коштів на розвиток соціальної та 

інженерно-транспортної інфраструктури населених пунктів Полтавської області 

станом на 01.04.2023; 

˗ надіслати листи підприємствам нафтогазового комплексу, у яких, 

станом на 01.04.2023, виникла заборгованість за угодами про залучення та 

використання коштів на розвиток соціальної та інженерно-транспортної 

інфраструктури населених пунктів Полтавської області щодо сплати до 

цільового фонду Полтавської області відповідних коштів. 

 

 

6. Різне. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, повідомив присутнім про звернення 

представників громадськості близько 2 місяців тому щодо незаконного кар’єру з 

видобутку корисних копалин та надання матеріалів з цього питання до 

відповідних контролюючих органів. У разі невжиття необхідних заходів щодо 

припинення діяльності з незаконного видобутку корисних копалин запропонував 

депутатам провести виїзне засідання постійної комісії на місці здійснення 

незаконного видобування корисних копалин. 

 

 

 

Голова постійної комісії Сергій САВЧЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії Василь СТАСОВСЬКИЙ 

  



Додаток до рекомендацій постійної 

комісії обласної ради з питань 

паливно-енергетичного комплексу 

та використання надр від 20.03.2023 

з питання № 4 порядку денного 

 

Пропозиції щодо перерахування до місцевих бюджетів Полтавської області 

коштів, що надійшли до цільового фонду Полтавської обласної ради за угодами 

про залучення та використання коштів на розвиток соціальної та інженерно-

транспортної інфраструктури населених пунктів Полтавської області 

 

№ 

п/п 

Назва району Полтавської області та 

сільської, селищної міської ради 

Сума коштів для 

перерахування субвенції 

місцевим бюджетам 

Полтавської області з 

цільового фонду 

Полтавської обласної ради, 

грн 

 

1. Миргородський район 951 175,00 

1.1. Заводська міська рада 51 734,00 

1.2. Лохвицька міська рада 169 098,00 

1.3. Петрівсько-Роменська сільська рада 51 734,00 

1.4. Сенчанська сільська рада 644 121,00 

1.5. Сергіївська сільська рада 34 488,00 

   

2. Полтавський район 50 327,00 

2.1. Михайлівська сільська рада 50 327,00 

   

3. Лубенський район 50 062,00 

3.1. Чорнухинська селищна рада 50 062,00 

   

 ВСЬОГО 1 051 564,00 

 

 


